Script de la CO TSTMG session 2015
UNEMPLOYED YOUNG PEOPLE VERY STRESSED.

This is « breaking news english .com »

A new survey in Britain says a third of young, unemployed people regularly "fall apart". They are so stressed that they cannot control their emotions. They have problems living a "normal" life. The survey is from a youth charity. Its researchers questioned 2,200 jobless people. Almost half said they were often stressed about everyday life. They tried not to meet new people. One in eight people said they were too stressed to leave the house. The charity said: "Thousands of young people feel like prisoners in their own homes…these young people become socially isolated."

Many young people struggle with day-to-day life. They find it more difficult to get a job. Britain's Employment Minister said: "Our young people are some of the best and most talented in the world." She said it was important to try and find them the right jobs. Researcher David Fass added: "Young people are our future and it is important that we invest in them…to reach their full potential."

Jack, 25, explained how hard it was for him to be unemployed. He said: "I would wake up and wouldn't want to leave the house. I stopped speaking to my friends and I had absolutely no confidence."
COMPTE RENDU DE L’ENREGISTREMENT
Dans cet extrait d’une radio britannique en ligne, « Breaking News English . com », nous apprenons que les jeunes anglais touchés par le chômage sont victimes de stress.

Selon une étude menée par une organisation caritative en faveur de la jeunesse, un tiers des jeunes chômeurs n’arrivent pas à mener une vie normale. Ils ne contrôlent pas leurs émotions et sont dépressifs. Sur 2200 personnes interrogées, près de la moitié étaient stressées au quotidien et fuyaient les contacts sociaux. Une sur huit n’était pas capable de sortir de chez elle. A en croire l’association, des milliers de jeunes sont isolés, presque prisonniers de leurs maisons. Ainsi Jack, âgé de 25 ans, explique qu’il avait perdu toute estime de soi, restait enfermé à la maison et ne parlait plus avec ses amis.

A cause du chômage, la vie quotidienne des jeunes est éprouvante. La Ministre de l’Emploi considère que la jeunesse britannique est talentueuse et bien formée, et qu’il faut les aider à trouver les carrières qui leur conviennent. David Fass, chercheur, ajoute qu’il est « essentiel d’investir pour les jeunes afin qu’ils réalisent leur potentiel, car ils représentent l’avenir du pays. ».
